
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 30/01/2024 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Σερρών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Γεωθερμική ενέργεια προς όφελος της τοπικής κοινωνίας 

Σιδηροκάστρου Σερρών» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σε πρόσφατη γεώτρηση στο Σιδηρόκαστρο Σερρών και σε βάθος μόλις 100 με 150 
μέτρων, εντοπίστηκαν καλής ποιότητας γεωθερμικά ρευστά προς εκμετάλλευση, τα 
οποία άγγιζαν τους 80 βαθμούς Κελσίου. Η γεωθερμία, ως γνωστόν, είναι μια ήπια, 
καθαρή Ανανεώσιμη Πηγή Ενέργειας, αν ορθώς είναι διαχειρίσιμη, και δύναται 
χρησιμοποιηθεί σε πολύ μεγάλο εύρος εφαρμογών ανάλογα με τη θερμοκρασία, τα 
χαρακτηριστικά και την ποσότητα των αντλούμενων ρευστών για τις ανάγκες των 
χρηστών. Επί παραδείγματι, τα γεωθερμικά ρευστά άνω των 90ο C μπορούν να 
χρησιμοποιηθούν για ηλεκτροπαραγωγή, ενώ ρευστά των 30 - 90ο C μπορούν να 
καλύψουν διάφορες άμεσες θερμικές ανάγκες, όπως π. χ. θέρμανση θερμοκηπίων, 
κτηριακών εγκαταστάσεων, πτηνοτροφικών και κτηνοτροφικών μονάδων, ξήρανση και 
επεξεργασία αγροτικών προϊόντων, καθαρισμό κτηνοτροφικών μονάδων, χώνευση 
βιολογικής λάσπης και λυμάτων, υδατοκαλλιέργειες κλπ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως και δια σχεδιασμού των αρμοδίων υπηρεσιών, 
προκειμένου το γεωθερμικό εύρημα του Σιδηροκάστρου Σερρών να μετατραπεί σε 
εκμεταλλεύσιμο γεωφυσικό δυναμικό της ευρύτερής του περιοχής προς όφελος της 
τοπικής κοινωνίας; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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